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Protokoll 

Närvarande: 

Allan Samuelsson, RPG 

Margareta Sjöberg, SPF 

Marie-Louise Andersén, SKPF Seniorerna  

Rigmor Hammarberg, SPF 

Siw Edenrud, PRO 

Lisbeth Lidbom, PRO 

 

Gosia Holmberg, avdelningschef 

Alexandra Eriksson Frisk, dietist 

 

Förhinder: 

Kerstin Hall, PRO 

Agneta Leining Granstrand, PRO 

Maj Lundberg, SPF  

Monica Guilotte, SPF 

 

 

Tidpunkt: 

Måndagen den 12 december 2022, kl. 10-12 

Plats: 

Sankt Eriksgatan 117, lokal Kungsträdgården 

1. Mötet öppnades. 

 

2. Dagordningen godkändes. 

 

3. Tema – Måltidsfrågor inom hemtjänsten och vård- och 

omsorgsboenden. Äldreavdelningens dietist Alexandra 

Eriksson Frisk informerade om dietistens uppdrag inom 

äldreomsorgen samt om måltidslyftet. Måltidslyftet som 

finansieras av statligt bidrag (stimulansmedel) syftar till att 

motverka undernäring och social isolering. Se bilaga 1. 
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4. Protokoll från föregående möte lades till handlingarna. 

 

5. Pensionärsrådets mötesdatum 2023 

Förvaltningen föreslog följande datum. 

 6 februari  

 17 april  

 12 juni  

 21 augusti  

 9 oktober  

 11 december  

 

Rådet har önskemål om att punkten ”Protokoll från 

Norrmalms pensionärsråd”  läggs in i kallelsen till 

stadsdelsnämndens sammanträden de månader 

pensionärsrådet  haft möte och att protokollet läggs upp i 

systemet inför mötet om det inte har hunnit komma med i 

utskicket till nämndledamöterna. 

 

Rådet godkänner de föreslagna datumen, med tillägget att 

vid behov justera några tillfällen vid första mötet den 6 

februari för att anpassa till stadsdelsnämndens mötestider. 

 

6. Gosia informerade om den nya majoritetens förslag till 

förändringar i stadens organisation. En förskolenämnd med 

tillhörande förskoleförvaltning kommer att bildas. Spånga-

Tensta och Rinkeby-Kista  läggs samman och bildar Järva 

stadsdelsnämnd. Östermalm och Norrmalm läggs samman 

och bildar Norra innerstadens stadsdelsnämnd. Syftet är att 

få effektivare styrning och verksamhet. Ett område som 

särskilt nämns är äldreomsorgen där ett ökat antal invånare 

över 80 år kommer ställa andra krav på utförande, något 

som kommer att kräva resurser. En större nämnd kan också 

uppnå fördelar kring gemensamma frågor som 

upphandlingar, stödfunktioner och minskade kostnader för 

transaktioner och gemensamma funktioner. Förändringen tas 

upp för beslut vid Kommunfullmäktiges möte den 12-13 

december. Berörda stadsdelsförvaltningar kommer att få 

besvara en remiss kopplat till förändringen. En 

projektorganisation med projektledare från 

stadsledningskontoret kommer att leda arbetet. Arbetet delas 

upp i delprojekt med representanter från båda 

stadsdelsförvaltningar: personal, arkiv, ekonomi, IT/telefoni, 

juridik med mera. Alla system måste föras ihop. Från och 

med den 1 juli är det en stadsdelsnämnd och en gemensam 
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verksamhetsplan kommer att tas fram. Gosia kommer att 

informera löpande under 2023. 

 

7. Sabbatsbergsbyn övergår till kommunal drift  den 1 oktober 

2023. Förvaltningen har påbörjat arbetet med övertagandet i 

samverkan med Attendo som driver Sabbatsbergsbyn, en 

projektorganisation är satt, projektledare är utsedda i båda 

organisationerna med nyckelpersoner från HR/personal, 

ekonomi, IT, lokal, beställarenhet, paraplysamordnare samt 

MAS som samarbetar med motsvarande funktion hos 

Attendo. I mitten av december får äldre och/eller anhöriga 

samt medarbetare information per brev. Informationsmöten 

med personalen kommer att ske under januari och senare 

under våren erbjuds boende och anhöriga 

informationsmöten. Gosia kommer att informera löpande 

under 2023. 

 

8. Gosia informerade om majoritetens förslag till budget 

kommande år. Se bilaga 2.  

 

9. Nämndärenden december 2022 

 Inga ärenden som rör äldreomsorg till kommande 

nämndsammanträde. 

 

10. Kontaktpersonerna för vård- och omsorgsboenden 

informerar. Punkten tas upp vid nästa möte. 

 

11. Information från förvaltningen.  Kristina Gustafsson, 

beställarenhetens chef kommer att sluta i början av februari 

och fram till sammanläggningen blir Helena Andersson 

tillförordnad chef. Gosia överlämnade blommor till Lisbeth 

som avgår som ordförande och tackade för gott samarbete.  

 

12. Nästa möte blir  den 6 februari 2023, kl. 10-12. 

Protokollet justerades per mejl den 12 december 2022 

Sekreterare: Justerare: 

Berit Johansson Lisbeth Lidbom 

  Ordförande 

Bilagor 

1. Dietistens arbete och matlyftet 

2. Majoritetens förslag till budet 2023 


